

Amazing 中国  
CHINA 中国

9D8N

# 璀璨九寨沟

九寨沟 / 黄龙 / 都江堰 / 乐山 / 峨眉山 (金顶) / 熊猫基地

## DAZZLING JIUZHAIGOU

JIUZHAIGOU / HUANGLONG / DUJIANGYAN /  
LESHAN / MT. EMEI (GOLDEN SUMMIT) / PANDA BASE

Penang ✈ Chengdu

Tour Code: PCCD-2



China  
中国



### 特别赠送 SPECIAL FREE

享受温泉酒店, 请自备泳衣  
Deluxe 5\* Hot spring Hotel, please  
prepare your own swimsuits.



5星标准酒店: 九寨沟万豪德尔塔酒店或同级  
5 STAR STANDARD HOTEL:  
JIUZHAIGOU MARRIOTT DELTA HOTEL OR SIMILAR



Huanglong Scenic Area  
黄龙风景区



Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding  
成都大熊猫繁育基地



Guxian Ancient City  
灌县古城



Jiuzhaigou Scenic Area  
九寨沟风景区

行程次序, 以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.



Kuanzhai Alley  
宽窄巷子



Huanglongxi Ancient Town  
黄龙溪古镇



Leshan Giant Buddha  
乐山大佛

## 精简行程：

**第一天** 槟城 ➤ 中转城市 ➤ 成都 (机上用餐/晚)

- ☑ 宽窄巷子
- ☑ 入住酒店

**第二天** 成都 (425公里) 九寨沟 (早/午/晚)

- ☑ 叠溪海子
- ☑ 松潘古城 (不上城墙)

**第三天** 九寨沟 (早/午/晚)

- ☑ 九寨沟风景区 (含公共环保车)

**第四天** 九寨沟 (120公里) 黄龙 (291公里) 都江堰 (早/午/晚)

- ☑ 黄龙风景区 (含上行缆车及观光车)
- ☑ 岷江河谷 (车观)

**第五天** 都江堰 (193公里) 乐山 (早/午/晚)

- ☑ 灌县古城
- ☑ 仰天窝广场 (自拍熊猫雕塑)
- ☑ 乐山大佛 (乘船游览)
- ☑ 张公桥美食街

**第六天** 乐山 (37公里) 峨眉山 (早/午/晚)

- ☑ 峨眉山山顶风景区 (含往返缆车及公共环保车)
- ☑ 报国寺
- ☑ 迎宾瀑布、天下第一牌坊
- ☑ 酒店内温泉体验 (自备泳衣)

**第七天** 峨眉山 (157公里) 成都 (早/午/晚)

- ☑ 黄龙溪古镇 (历史文化名镇)
- ☑ 四川省博物馆
- ☑ 天府双塔&交子之环廊桥 (网红新地标)

**第八天** 成都 (早/午/晚)

- ☑ 成都大熊猫繁育基地 (含电瓶车)
- ☑ 漫花庄园 (四季赏花, 含玻璃桥)
- ☑ 春熙路时尚步行街 (自由购物)

**第九天** 成都 ➤ 中转城市 ➤ 槟城 (早/机上用餐)

- ☑ 锦里古街

## 观光景点：

### 九寨沟

- ◆ **九寨沟风景区** - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州九寨沟县内，地处青藏高原、川西高原向四川盆地过渡地带，是一条纵深50余千米的山沟谷地，又树正沟、则查洼沟和日则沟三条沟构成，森林覆盖面积80%。因沟内有九个藏族村寨坐落在这片美丽的高山湖泊中而得名。“雪山、海子、彩林、叠瀑、藏羌风情”系九寨沟五绝，驰名中外。

### 黄龙

- ◆ **黄龙风景区** - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州松潘县境内，主景区黄龙沟位于岷山主峰雪宝顶下，以彩池、雪山、峡谷、森林四绝著称于世，号称“人间瑶池”。1992年被联合国教科文组织列为世界自然遗产。

### 都江堰

- ◆ **灌县古城** - 被誉为“山水入怀、生活道场”的灌县古城，以厚重的文化积淀、特有的风土人情和浪漫的生活情调吸引四面八方的来客。

### 乐山

- ◆ **乐山大佛** - 《世界文化与自然双遗产》，乘船远眺高71米、被誉为世界第一大佛。
- ◆ **张公桥美食街** - 修建于康熙年间的张公桥，经历300余年风风雨雨。到了乐山，不能不看大佛，更不能不来这遍布上百家美食的张公桥，尝一尝乐山的味道。

### 峨眉山

- ◆ **峨眉山金顶风景区** - 中国四大佛教名山之一，中国最美的名山，被联合国评为“全球优秀生态旅游景区”。最高峰万佛顶海拔3099米。具有“雄、秀、奇、险、幽”的特色，以优美的自然风光、悠久的佛教文化、丰富的动植物资源、独特的地质地貌著称于世。
- ◆ **报国寺** - 是峨眉山第一座佛寺、门户。建于明万历年间，寺内正殿原供奉着佛、道、儒三教的代表，故为“三教会宗”。

### 成都

- ◆ **春熙路时尚步行街** - 被誉为中国特色的商业街，时尚中心，美食小吃云集之所。
- ◆ **锦里古街** - 现为成都市著名步行商业街，为清末民初建筑风格的仿古建筑，以三国文化和四川传统民俗文化为主要内容。这里有各式各样的当地美食，手工艺品，您也可以在这里找到纪念品送于亲友。
- ◆ **漫花庄园 (四季赏花)** - 是成都的欧洲花海。借鉴国际知名花园设计，汇集世界5000余种名贵花卉，种植规模达300万株，让游客畅游欧洲花海。

四季花期：1-3月樱花&郁金香、4-5月牡丹花&玫瑰花、7-8月百合花&向日葵&薰衣草、9-10月粉黛乱子草花&梦幻多肉、11-12月多彩菊花 (备注：按气候每年不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。)

- ★★★★★ ★★★★★ ★★★★★
- 酒店住宿 (8晚)
- ✓ 成都智选假日酒店或同级 x1晚
  - ✓ 九寨沟万豪德塔酒店或同级 x2晚
  - ✓ 都江堰古城智选假日酒店或同级 x1晚
  - ✓ 乐山广场智选假日酒店或同级 x1晚
  - ✓ 峨眉山林溪酒店或同级 x1晚
  - ✓ 成都天府皇冠假日酒店同级 x2晚
- 风味餐：
- ★ 鸳鸯火锅
  - ★ 乐山豆腐宴
  - ★ 青城风味
  - ★ 甜皮鸭风味
  - ★ 诺日朗 VIP自助餐
  - ★ 藏羌风味
  - ★ 山珍风味
  - ★ 麻婆豆腐风味
  - ★ 川菜风味

自费项目：九寨藏民家访 (品尝藏式小吃) + 九寨藏羌歌舞秀 + 白石羌寨 [380 RMB / 人]

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行。会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



**Zhanggongqiao Food Street**  
张公桥美食街



**Emeishan Golden Summit Scenic Area**  
峨眉山金顶风景区



**Jinli Ancient Street**  
锦里古街

## SCHEDULE

### D1 **PENANG ✈ TRANSIT CITY ✈ CHENGDU** (MOB/D)

- Kuanzhai Alley
- Check-in Hotel

### D2 **CHENGDU 🚌 (425km) JIUZHAIGOU** (B/L/D)

- Diexi Lake
- Songpan Ancient Town (Not going up to the wall)

### D3 **JIUZHAIGOU** (B/L/D)

- Jiuzhaigou Scenic Area  
(Including public environmental protection vehicle)

### D4 **JIUZHAIGOU 🚌 (120km) HUANGLONG 🚌 (291 km) DUJIANGYAN** (B/L/D)

- Huanglong Scenic Area  
(Including uphill cable car and sightseeing car)
- Minjiang River Valley (Car viewing)

### D5 **DUJIANGYAN 🚌 (193km) LESHAN** (B/L/D)

- Guanxian Ancient City
- Yangtianwo Square (Selfie with Panda Sculpture)
- Leshan Giant Buddha (Boat tour)
- Zhanggongqiao Food Street

### D6 **LESHAN 🚌 (37km) EMEI MOUNTAIN** (B/L/D)

- Emeishan Golden Summit Scenic Area  
(Including round-trip cable car and public environmental protection vehicle)
- Baoguo Temple
- Yingbin Waterfall, the First Arch in the World
- Hot spring experience in the hotel  
(Bring your own swimsuit)

### D7 **EMEI MOUNTAIN 🚌 (157km) CHENGDU** (B/L/D)

- Huanglongxi Ancient Town  
(Historical and cultural town)
- Sichuan Provincial Museum
- Tianfu Twin Towers & Jiazi Ring Bridge  
(Internet-famous new landmarks)

### D8 **CHENGDU** (B/L/D)

- Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding  
(Including electric car)
- Manhua Manor (Four-season flower viewing, including glass bridge)
- Chunxi Road Fashion Pedestrian Street (Free shopping)

### D9 **CHENGDU ✈ TRANSIT CITY ✈ PENANG** (B/MOB)

- Jinli Ancient Street

## TOURIST ATTRACTIONS:

### JIUZHAIGOU

- ◆ **Jiuzhaigou Scenic Area** - Located in Jiuzhaigou County, Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture, Sichuan Province, this area is situated in the transition zone from the Qinghai-Tibet Plateau and the Western Sichuan Plateau to the Sichuan Basin. It is a mountainous valley over 50 kilometers deep, consisting of three gullies - Shuzheng Gully, Zecha Wa Gully, and Rize Gully. With an 80% forest coverage, the area is renowned for its "Snow Mountain, Lake, Colorful Forest, Waterfall, and Tibetan-Qiang Ethnic Culture," making it famous both domestically and internationally.

### HUANGLONG

- ◆ **Huanglong Scenic Area** - Located in Songpan County, Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture, Sichuan Province, the main scenic area, Huanglong Gully, is situated below the main peak of the Minshan Mountains. Xuebaoding. It is famous for its colorful pools, snow-capped mountains, canyons, and forests, earning the title of "Heavenly Pond on Earth." In 1992, it was designated as a UNESCO World Heritage Site.

### DUJIANGYAN

- ◆ **Guanxian Ancient City** - Revered as a "place where mountains and waters embrace, a dojo for life," Guanxian Ancient City attracts visitors from all directions with its rich cultural heritage, unique local customs, and romantic lifestyle.

### LESHAN

- ◆ **Leshan Giant Buddha** - Recognized as a "World Cultural and Natural Heritage," this 71-meter-tall sitting Maitreya Buddha is carved on the cliffs of Lingyun Mountain, almost equal in height to the mountain, with its feet stepping into the river, presenting a magnificent sight.
- ◆ **Zhanggongqiao Food Street** - Constructed during the Kangxi era, Zhanggongqiao has witnessed over 300 years of history. When in Leshan, one cannot miss the Giant Buddha and must explore this street, adorned with hundreds of food stalls, to savor the taste of Leshan.

### EMEISHAN

- ◆ **Emeishan Golden Summit Scenic Area** - One of China's four major Buddhist mountains and the most beautiful mountain in China, Emeishan has been recognized by UNESCO as a "globally outstanding ecological tourism destination." With the highest peak, Wannfo Ding, reaching an elevation of 3,099 meters, Emeishan boasts features like "majestic, beautiful, peculiar, perilous, and serene." It is renowned for its beautiful natural scenery, rich Buddhist culture, abundant flora and fauna, and unique geological features.
- ◆ **Baoguo Temple** - The first Buddhist temple and gateway to Emeishan, Baoguo Temple was built during the Wanli era of the Ming Dynasty. The main hall originally enshrined representatives of Buddhism, Taoism, and Confucianism, earning it the title of the "Three Religions Convergence."

### CHENGDU

- ◆ **Chunxi Road Fashion Pedestrian Street** - Recognized as a distinctive commercial street with a fashionable center and a gathering place for various local delicacies.
  - ◆ **Jinli Ancient Street** - Now a famous pedestrian commercial street in Chengdu, featuring ancient-style architecture from the late Qing Dynasty and early Republic of China. With a focus on the Three Kingdoms culture and Sichuan traditional folk culture, it offers a variety of local delicacies and handmade crafts, making it a perfect place to find souvenirs for friends and family.
  - ◆ **Manhua Manor (Four Seasons Flower Appreciation)** - Chengdu's European flower sea. Drawing inspiration from internationally renowned garden designs, it gathers over 5,000 precious flower varieties, with a planting scale of 3 million plants, allowing visitors to wander through the European flower sea.
- Flower Seasons** - January to March: Cherry blossoms & tulips  
 - April to May: Peony flowers & roses  
 - July to August: Lily flowers & sunflowers & lavender  
 - September to October: Pink muhly grass flowers & dreamy succulents  
 - November to December: Colorful chrysanthemum flowers

(Note: Flower seasons may vary each year due to different climates, and the above flower seasons cannot be guaranteed to be completely accurate).



✓ 8 Breakfasts / 7 Lunches / 8 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Hotpot
- ★ Qingcheng flavors
- ★ Mountain delicacies
- ★ Tibetan and Qiang flavors
- ★ Leshan Tofu Feast
- ★ Norilang VIP buffet
- ★ Sweet-skin Duck flavor
- ★ Sichuan cuisine
- ★ Mapo Tofu flavor

**HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)**

- ✓ Chengdu Holiday Inn Express or similar x 1 Night
- ✓ Jiuzhaigou Marriott Delta Hotel or similar x 2 Nights
- ✓ Dujiangyan Holiday Inn Express or similar x 1 Night
- ✓ Leshan Holiday Inn Express or similar x 1 Night
- ✓ Emeishan Linxi Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Chengdu Crowne Plaza Hotel or similar x 2 Nights

Optional Tour: Jiuzhaigou Tibetan family visit (Taste Tibetan snacks) + Jiuzhaigou Tibetan Qiang dance show + Baishi Qiang Village [RMB380 / PERSON]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 成都 CHENGDU ·



<b>货币</b> <b>Currency</b> 	<b>Chinese Yuan</b> - CNY <b>Renminbi</b> - RMB <b>中国元</b> - CNY <b>人民币</b> - RMB	<b>信用卡</b> <b>Credit Card</b> 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> <b>Exchange Rate</b> 	<b>10 CNY = MYR 6.20</b> <b>10 元 = 马币 6.20</b> <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> <b>Dial Code</b> 	<b>China</b> : +86 <b>中国</b> : +86
<b>电压</b> <b>Voltage</b> 	<b>Voltage - almost always 220 V</b> <b>电压 - 220伏特</b>	<b>插座</b> <b>Power Socket</b> 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> <b>Time Different</b> 	<b>China - No time different with Malaysia</b> <b>中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差</b>	<b>行李托运</b> <b>Luggage Allowance</b> 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过30公斤。
<b>气候</b> <b>Weather</b> 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 3月 - 5月 Mar to May 20°C ~ 6°C	<input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C ~ 17°C	<input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月 - 11月 Sep to Nov 23°C ~ 15°C
			<input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 2月 Dec to Feb 19°C ~ 6°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
<b>飞机型号</b> <b>Aircraft Type</b> 	<b>A320</b> <b>Boeing 777</b>		

<b>Departure Date:</b> 出发日期: <input type="text"/>	<b>Flight:</b> 航班行程: <input type="text"/>
<b>Tour Fare:</b> 团费: <input type="text"/>	<b>Airport Tax &amp; Fuel Surcharge:</b> 机场税及燃油附加费: <input type="text"/>
<b>Tipping:</b> 小费: <input type="text"/>	<b>Agent Collection Fee:</b> 旅行社代收费: <input type="text"/>
<b>Visa:</b> 签证: <input type="text"/>	<b>Travel Insurance:</b> 旅行保险: <input type="text"/>
	<b>TOTAL:</b> 总数: <input type="text"/>

GD Partner:

